

(c) at any time, for the purpose of giving effect to a decision of the Tariff Board, the Exchequer Court of Canada or the Supreme Court of Canada with respect to those goods; and

(d) in any other case, where he deems it advisable within two years of the date of the entry of those goods.

Effect of re-determination or re-appraisal

(5) Where, in accordance with this section, a re-determination as to whether any goods are goods as described in paragraph (a) of subsection (1) or a re-appraisal of the normal value or export price of the goods has been made,

(a) the importer shall pay any additional duty payable with respect to the goods, or

(b) a refund shall be made of the whole or a part of any duty paid in respect of the goods,

in accordance with the re-determination or re-appraisal.

Appeal to the Tariff Board

19. (1) A person who deems himself aggrieved by a decision of the Deputy Minister made pursuant to subsection (1) of section 17 or subsection (4) of section 18 with respect to any goods may appeal from the decision to the Tariff Board by filing a notice of appeal in writing with the Deputy Minister and the Secretary of the Tariff Board within 60 days from the day on which the decision was made.

Publication of notice of appeal

(2) Notice of the hearing of an appeal under subsection (1) shall be published in the *Canada Gazette* at least 21 days prior to the day of the hearing, and any person who on or before that day enters an appearance with the Secretary of the Tariff Board may be heard on the appeal.

Order or finding of the Board

(3) On any appeal under subsection (1) the Tariff Board may make such order or finding as the nature of the matter may

c) à tout moment, aux fins de donner effet à une décision de la Commission du tarif, de la Cour de l'Échiquier du Canada ou de la Cour suprême du Canada relativement à ces marchandises; et

d) dans tout autre cas, lorsqu'il le juge à propos, dans les deux ans de la date de l'entrée de ces marchandises.

(5) En cas de nouvelle détermination sur la question de savoir si des marchandises sont des marchandises visées à l'alinéa a) du paragraphe (1) ou de nouvelle évaluation de la valeur normale ou du prix normal à l'exportation des marchandises, faites en conformité du présent article,

a) l'importateur doit payer tout droit supplémentaire payable relativement aux marchandises, ou

b) la totalité ou une partie de tout droit payé relativement aux marchandises doit être remboursée,

en conformité de la nouvelle détermination ou de la nouvelle évaluation.

Effet de la nouvelle détermination ou de la nouvelle évaluation

15

19. (1) Une personne, qui s'estime lésée par une décision du sous-ministre, rendue en conformité du paragraphe (1) de l'article 17 ou du paragraphe (4) de l'article 18, relativement à des marchandises, peut appeler de cette décision à la Commission du tarif, en produisant un avis d'appel par écrit au sous-ministre et au secrétaire de la Commission du tarif, dans les 60 jours suivant la date à laquelle la décision a été rendue.

Appel à la Commission du tarif

(2) Avis de l'audition d'un appel en vertu du paragraphe (1) doit être publié dans la *Gazette du Canada*, au moins 21 jours avant la date de l'audition, et une personne qui, à cette date ou avant cette date, produit un acte de comparution au secrétaire de la Commission du tarif, peut être entendue au sujet de l'appel.

Publication de l'avis d'appel

(3) Sur un appel en vertu du paragraphe (1), la Commission du tarif peut rendre une ordonnance ou prendre des con-

Ordonnance ou décision de la Commission